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KOMISJA GOSPODARKI I KLIMATU                          

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.47.2024.EZ 
EOD:52105/2024/W 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Gospodarki i Klimatu 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 28 października 2024 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

(Nagranie – czas trwania nagrania 2 h 08 min 35 sek.) 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.01. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Projekty realizowane i planowane do realizacji przez Gminę Miasto Elbląg z dofinansowaniem 

zewnętrznym. 

3. Funkcjonowanie i perspektywy rozwoju komunikacji miejskiej w Elblągu – informacja. 

4. Przygotowanie do prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 2024/2025. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

6. Sprawy bieżące. 
 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 05 min 24 sek. do 5 min 46 sek.)   
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono.  

 
 

Ad. 2. Projekty realizowane i planowane do realizacji przez Gminę Miasto Elbląg 
z dofinansowaniem zewnętrznym. 

(czas trwania nagrania od 05 min 47 sek. do 12 min 35 sek.)   
 
Informację na temat projektów realizowanych i planowanych do realizacji przez Gminę Miasto Elbląg 

z dofinansowaniem zewnętrznym przedstawiła Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna 
Kowalczyk. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Karolina Śluz  

• Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna Kowalczyk 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radna Karolina Śluz  

• Dyrektor Departamentu Strategii i Rozwoju Justyna Kowalczyk 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik.  

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
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Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację o projektach realizowanych 

i planowanych do realizacji przez Gminę Miasto Elbląg z dofinansowaniem zewnętrznym. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

Ad. 3. Funkcjonowanie i perspektywy rozwoju komunikacji miejskiej w Elblągu – 

informacja. 

(czas trwania nagrania od 12 min 35 sek. do 1h 12 min 05 sek.) 
 
Informację na temat funkcjonowania i perspektyw rozwoju komunikacji miejskiej w Elblągu przedstawił 

Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk  

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk  

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk  

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk  

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk  

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radna Karolina Śluz  

• Dyrektor Zarządu Komunikacji Miejskiej Artur Bartnik 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą funkcjonowania 

i perspektyw rozwoju komunikacji miejskiej w Elblągu. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

Ad. 4. Przygotowanie do prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 

2024/2025. 

(czas trwania nagrania od 1h 12 min 06 sek. do 1 h 12 min 06 sek.) 
 
Informację na temat przygotowania do prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 
2024/2025 przedstawił Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski  

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 
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• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat przygotowania 
do prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 2024/2025. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 
Miejskiej. 
(czas trwania nagrania od 1 h 12 min 07 sek. do 2 h 02 min 19 sek.) 

 

1) Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości położonych na terenie 
miasta Elbląga- DRUK NR 4/V  

 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Halina Banach. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk  

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Skarbnik Miasta Halina Banach. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 4 
Przeciw – 1  

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku 

od nieruchomości położonych na terenie miasta Elbląga- DRUK NR 4/V. 
 

 
2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie cen biletów za przejazdy osób  

i przewóz bagażu oraz innych opłat obowiązujących w środkach komunikacji miejskiej 

w granicach administracyjnych miasta i gmin sąsiadujących - DRUK NR 5/V 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie wniosek Komisji do Prezydenta Miasta 

Elbląg o wprowadzenie autopoprawki w projekcie uchwały w sprawie cen biletów za przejazdy osób 
i przewóz bagażu oraz innych opłat obowiązujących w środkach komunikacji miejskiej w granicach 

administracyjnych miasta i gmin sąsiadujących - DRUK NR 5/V, poprzez zastąpienie powtarzającego się 

określenia „osoby niepełnosprawne” na „osoby z niepełnosprawnościami”. 
 

Wyniki głosowania: 
Za – 5 
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Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja przyjęła wniosek dotyczący autopoprawki.  
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie cen 

biletów za przejazdy osób i przewóz bagażu oraz innych opłat obowiązujących w środkach 
komunikacji miejskiej w granicach administracyjnych miasta i gmin sąsiadujących - DRUK 

NR 5/V. 
 

 

3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za przyjęcie odpadów  
do zagospodarowania przez Zakład Utylizacji Odpadów sp. z o.o. w Elblągu - DRUK NR 

6/V 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
za przyjęcie odpadów  do zagospodarowania przez Zakład Utylizacji Odpadów sp. z o.o. 

w Elblągu - DRUK NR 6/V. 

 
 

4) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów przy ulicy Piławskiej w Elblągu - DRUK NR 15/V 

 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Sylwia Drewek. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów przy ulicy Piławskiej w Elblągu - DRUK NR 
15/V. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru w narożniku ulic Saperów 

i Mierosławskiego w Elblągu - DRUK NR 16/V 
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Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Sylwia Drewek. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

w narożniku ulic Saperów i Mierosławskiego w Elblągu - DRUK NR 16/V. 

 
 

6) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie Alei Jana Pawła II i rzeki Babicy 

w Elblągu - DRUK NR 17/V 

 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Sylwia Drewek. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie 
Alei Jana Pawła II i rzeki Babicy w Elblągu - DRUK NR 17/V. 

 
 

7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej  na obszarze 

działek nr 472/6, 473, 487/2, obręb 5 przy ul. Fromborskiej w Elblągu - DRUK NR 18/V 
 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Sylwia Drewek. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej na obszarze działek nr 472/6, 473, 487/2, obręb 5 przy 
ul. Fromborskiej w Elblągu - DRUK NR 18/V. 
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8) Projekt uchwały w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej  

na obszarze działek  nr 472/6, 473, 487/2, obręb 5 przy ul. Fromborskiej w Elblągu - 
DRUK NR 19/V 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński stwierdził bezprzedmiotowość projektu uchwały na druku 

19/V z uwagi na pozytywne zaopiniowanie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej  na obszarze działek nr 472/6, 473, 487/2, obręb 5 przy ul. Fromborskiej w Elblągu - 
DRUK NR 18/V. 

 
 

9) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu przy ul. Stawidłowej - Zielony Zakątek 

w Elblągu - DRUK NR 20/V 

 
Projekt uchwały omówiła Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu przy 

ul. Stawidłowej - Zielony Zakątek w Elblągu - DRUK NR 20/V. 

 
 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu jednostki budżetowej Gminy Miasta Elbląg 
- Elbląskiego Parku Technologicznego - DRUK NR 21/V 

 

Projekt uchwały omówił w zastępstwie Dyrektora Biura Prezydenta Miasta Robert Rajkiewicz. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Robert Rajkiewicz 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu jednostki 

budżetowej Gminy Miasta Elbląg - Elbląskiego Parku Technologicznego - DRUK NR 21/V. 
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11) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - DRUK NR 22/V 

 
Projekt uchwały omówiła Dyrektor Departamentu Kształtowania Środowiska Aleksandra Tykarska. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika 

przyrody - DRUK NR 22/V. 
 

 
12) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg 

wkładu niepieniężnego (aportu) do Zarządu Portu Morskiego Elbląg Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 23/V 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir 
Skorupa. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego (aportu) do Zarządu Portu 
Morskiego Elbląg Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 23/V. 

 

 
13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg 

wkładu niepieniężnego (aportu) do Elbląskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów 
i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 24/V 

 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir 

Skorupa. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego (aportu) do Elbląskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - 

DRUK NR 24/V. 
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14) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste  

dla Stowarzyszenia Na Rzecz Hospicjum Elbląskiego, w trybie bezprzetargowym, 
zabudowanej nieruchomości, położonej w Elblągu przy ul. Toruńskiej 17B oraz 

udzielenia bonifikaty - DRUK NR 25/V 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir 

Skorupa. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w użytkowanie wieczyste  dla Stowarzyszenia Na Rzecz Hospicjum Elbląskiego, w trybie 

bezprzetargowym, zabudowanej nieruchomości, położonej w Elblągu przy ul. Toruńskiej 
17B oraz udzielenia bonifikaty - DRUK NR 25/V. 

 
 

15) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Polskiemu 
Stowarzyszeniu na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło w Elblągu, 

z tytułu ustanowienia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych, 

położonych w Elblągu przy ul. Szarych Szeregów 32 - DRUK NR 26/V 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir 
Skorupa. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty Polskiemu Stowarzyszeniu na rzecz Osób z Niepełnosprawnością 
Intelektualną Koło w Elblągu, z tytułu ustanowienia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowych, położonych w Elblągu przy ul. Szarych Szeregów 32 - DRUK NR 

26/V. 
 

 
 

Ad. 6. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania 2 h 02 min 20 sek. do 2 h 08 min 02 sek.) 
 

1) Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poruszył temat uchylenia w trybie nadzorczym niektórych 
zapisów regulaminu cmentarza. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński. 

 

2) Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji  
w dniu 25 listopada 2024 r.  
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Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zakończył 

posiedzenie.  
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Gospodarki i Klimatu stanowi załącznik do protokołu.  
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 14:07 
 

 
 

                                        Przewodniczący Komisji 
 

                                                

     Tomasz Budziński 
 

 
Protokół sporządziła 

 

Katarzyna Chorąży  


